
 

 

 

 

 

Αθήνα, 29 Απριλίου 2024  

 

ΑΙΤΗΣΗ ΚΑΤΑΘΕΣΗΣ ΕΓΓΡΑΦΩΝ  

 

Προς τον Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα : Να κατατεθούν όλα τα στοιχεία σε σχέση με την επιχειρησιακή δυνατότητα 

του ΕΚΑΒ στη Χαλκιδική  

 

Η Χαλκιδική τα τελευταία πέντε χρόνια έχει γίνει το επίκεντρο σοβαρών προβλημάτων στις 

διακομιδές ασθενών λόγω της ελλιπούς στελέχωσης του ΕΚΑΒ. Στο πλαίσιο αυτό και με 

δεδομένο ότι η τουριστική περίοδος ξεκινά, παρακαλείται ο Υπουργός Υγείας να καταθέσει 

στο Σώμα τα ακόλουθα στοιχεία :  

 

1. Πόσα πληρώματα του ΕΚΑΒ θα είναι διαθέσιμα και πόσα ασθενοφόρα ανά Δήμο στη 

Χαλκιδική και που;  

2. Πόσες βάρδιες θα καλύπτονται ανά σταθμό του ΕΚΑΒ και πόσα ασθενοφόρα θα 

λειτουργούν σε 24ωρη βάση;  

3. Με δεδομένη την πρόσκληση ενδιαφέροντος για εθελοντική υπηρέτηση διασωστών του 

ΕΚΑΒ στη Χαλκιδική για του μήνες Ιούνιο - Ιούλιο - Αύγουστο, πόσα στελέχη του ΕΚΑΒ 

έχουν ανταποκριθεί μέχρι σήμερα; 

4. Υπάρχει πρόνοια για την διαμονή των διασωστών του ΕΚΑΒ ανά Δήμο και που;  

5. Υπάρχει πρόνοια για αεροδιακομιδές από τα πολύ δυσπρόσιτα μέρη κι ιδιαίτερα από το 

Άγιος Όρος;  
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